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Защо не е допуснат прием в
специалност "Право" в задочно
обучение?Защо не е позволен прием в
задочно обучение по право? Новата
Наредба за единни държавни
изисквания, която изключва задочно
обучение, влиза в сила от началото на
учебната 2019-2020 г., т.е. от есента на
2019 г. Към момента на приема на
студентите ще действа сегашната
Наредба, която го позволява. Защо МОН
и МС не позволяват задочен прием към
този момент?
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